



Protokoll styrelsemöte SBK

- Plats:** Solna-Sundbybergs BK
- Tidpunkt:** 2023-04-11 kl. 18:30
- Protokoll nr:** 3
- Närvarande:** Silvana Ahleby, Ann Carlson, Björn Dahl, Lennart Larsson, Anna Löfblad, Åsa Nilsson och Irene Ronge.
- Anmält förhinder:** Johanna Boström Stone och Helena Forsberg.

1. Mötets öppnande

- Ordförande Lennart Larsson öppnade mötet.

2. Godkännande av dagordningen

- Styrelsen beslutade att fastställa den förelagda dagordningen.

3. Val av justerare, hela styrelsen inom 48 timmar

- Val av justerare, hela styrelsen inom 48 timmar.

4. Föregående protokoll och bevakningslista

- Senaste protokollet är justerare och påskrivet.

5. Ekonomi

- Ekonomin är fortsatt god.

6. Rapporter sektorer

6.1. Agility

Sektorsansvarig: Ingen ansvarig.

Kontaktperson: Vakant

- **Styrelsen beslutade att:** Agilitysektorn kommer att tas bort från dagordningen så länge som vi inte har någon sektorsansvarig.



6.2. HUS

Sektorsansvarig: Vakant

Kontaktperson: Silvana Ahleby

- Ingen rapport har inkommit från sektorn.

6.3. PR/INFO

Sektorsansvarig: Anne-Christin Stareborn.

- Hemsidan uppdateras regelbundet.
- **Styrelsen beslutade att:** ge uppdraget att starta upp den nya hemsidan till Anki Stareborn och att ge ersättning med 999 kronor netto som en uppstartskostnad.

6.4. Rallylydnad

Sektorsansvarig: Åsa Grundén

Kontaktperson: Irene Ronge

- **Styrelsen beslutade att:** distriktet kommer att bidra till priser för tre rallytävlingar inom distriktet. Detta för att skapa enhetlighet mellan sektorerna. Och att det i stadgarna införs ett sista inlämningsdatum per den 31 december.
- Kurs för tävlingssekreterare i rally är påbörjad med fler deltagare än vi planerade.
- Kurs för rallydomare är påbörjad likaså den med fler deltagare än vi planerat. vi hoppas att det leder till bättre domarsituation i distriktet med potentiellt 4 nya domare.
- Det sista vandringspriset är utdelat till Mälarö BK på årsmötet. Tävlingsregler för ersättaren är framtagna, de nya rallypokalerna.
- Tävlingsregler är också framtagna för en lagtävling som vi lanserar. Att tävla i lag är populärt om man ska döma av lag-SM. Vår tävling är inofficiell och ska anordnas av någon klubb med support från oss (ej ekonomiskt). Alltså ingen officiell distriktstävling. Vår avsikt är att driva aktiviteter och engagemang i distriktet. Arrangörer ska vara olika klubbar varje år om tävlingen visar sig vara populär. Första tävlingen blir i augusti i år.
- Sektorn har fördelat distriktets tävlingar. Det åligger inte distriktet att fördela domaruppdragen, men detta arbete har uppskattats av klubbarna.

6.5. RUS

Sektorsansvarig: Vakant

Kontaktperson: Anna Löfblad

- Ingen rapport har inkommit från sektorn.



6.6. Patrullhund

Sektorsansvarig: Thomas Lamrell

Kontaktperson: Ann Carlson

- Ingen rapport har inkommit från sektorn.

6.7. Räddning

Sektorsansvarig: Olivia Jonsson

Kontaktperson: Lennart Larsson

6.8. TÄS

Sektorsansvarig: Lotta Wiklander

Kontaktperson: Åsa Nilsson

- Ingen rapport har inkommit från sektorn.

7. VU-rapport

- Inga VU rapporter under perioden.

8. Inkommande och utgående handlingar

- Inbjudan från SBK till kongressen den 13–14 maj 2023.
- Kallelse till FOS årsmöte den 24 april.

9. Arbetsgrupper inom styrelsen

- Den nya arbetsgruppen som skall sammanställa arbetsbeskrivningarna har för närvarande inget att rapportera.

10. Vårmöte och kongresshandlingar

- Lennart Larsson gick igenom SBK:s budget, valberedningens förslag och motioner inför vårmötet.

11. Övriga frågor

- **Styrelsen beslutade att:** Ann Carlson skall mejla distriktets klubbar för att efterlysa medlemmar som vill hjälpa till i HUS och RUS sektorerna.

12. Nästa möte

- Den 9 maj

13. Mötet avslutande

- Mötet avslutades 21:15



Lennart Larsson
Ordförande

Ann Carlson
Sekreterare